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PROTOKÓŁ NR   XLVI/10 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  4 listopada 2010 roku 

 
 

XLVI Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 
Przewodniczącego  Rady Miasta Marka Tatarewicza. 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych udział wzięło 14 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  

 

W sesji udział wzięli Radni Rady Miasta : 

 
1. Ryszard Andrys, 
2. Aleksandra Bajor, 
3. Adam Bogdański, 
4. Bożena Gęzikiewicz, 
5. Mieczysław Jaszcz, 
6. Maria Kopertowska-Krawiec 
7. Michał Kunt, 
8. Stefania Martynowicz, 
9. Maria Nowakowska, 
10. Jerzy Sak, 
11. Piotr Tadla, 
12. Marek Tatarewicz, 
13. Krzysztof Wojtala, 
14. Antoni Żołna, 

 
Ponadto w Sesji Rady Miasta udział wzięli:  
 
1. Andrzej Kunt   - Burmistrz Miasta, 
2. Zbigniew Biedulski  - Z-ca Burmistrza Miasta, 
3. Olgierd Kłaptocz  - Prezes MZK Sp z o.o, 
4. Leszek Statkiewicz   - Prezes KTBS Sp. z o.o, 
5. Andrzej Kail   - K-S SSE, 
6. Bogumiła Rybińska  - Kierownik OPS, 
7. Janina Pogoda   - Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2, 
8. Jarosław Szydełko  - Dyrektor SP Nr 4, 
9. Grażyna Kłysz   - Dyrektor Gimnazjum Nr 2, 
10. Renata Borecka   - Dyrektor PM Nr 1, 
11. Halina Klepacka   - Dyrektor PM Nr 2, 
12. Regina Szczepankiewicz - Dyrektor PM Nr 3, 
13. Małgorzata Chojnacka  - główna księgowa PM Nr 4, 
14. Zygmunt Mendelski  - Dyrektor MOSiR, 
15. Zdzisław Garczarek  - Dyrektor KCK, 
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16. Sławomir Górka   - Dyrektor Muzeum Twierdzy 
17. Anna Denczew    - Dyrektor Biblioteki Publicznej, 
18. Anna Suska    - Sekretarz Miasta 
19. Janina Rapacz    - Skarbnik Miasta, 
20. Marzena Brenk-Sułkowska  - Naczelnik Wydz. OKiO, 
21. Anna Wasielak    - Naczelnika Wydz. GKiL, 
22. Małgorzata Kraszewska  - Naczelnik Wydz. GPiOI, 
23. Agnieszka Żurawska-Tatała  - Kierownik BIE, 
24. Zbigniew Jakubowski   - Kierownik Referatu IR 
25. Izabela Tąkiel    - radca prawny Urzędu Miasta, 
26. Wiesław Płończak   - Komendant Straży Miejskiej  

w Kostrzynie nad Odrą,  
 
 
 
Proponowany porządek obrad : 
 
1. Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad. 
c) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

2.  Sprawozdanie z kadencji Rady Miasta 2006-2010. 
3.  Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miasta w latach 2006-2010. 
4.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
5. Zapoznanie się z planami inwestycyjnymi w ramach K-S SSE.  
6. Informacja na temat budowy Regionalnego Centrum Edukacji Ponadgimnazjalnej 

w Kostrzynie nad Odrą. 
7. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Kostrzynie nad 
Odrą na rok 2011 (druk nr 1),  

b) przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 
Programu Przeciwdziałania Narkomani, Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Programu Ochrony i Promocji Zdrowia, na rok 2011                      
(druk nr 2), 

c) uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych (druk nr 3), 

d) przyjęcia regulaminu korzystania z cmentarza komunalnego (druk nr 4), 
e) określenia liczby przeznaczonych do wydania w 2011 roku nowych licencji na 

wykonanie transportu drogowego taksówką (druk nr 5), 
f) ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 6), 
g) ustalenia wysokości stawek opłaty targowej (druk nr 7), 
h) ustalenia opłaty od posiadania psów (druk nr 8), 
i) określania wysokości stawek podatku od środków transportowych (druk nr 9) 
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j)  stwierdzenia zgodności projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w Kostrzynie nad Odrą w rejonie ulic: 
Sportowej, Prostej i Ogrodowej, z ustaleniami studium (druk nr 10), 

k) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu położonego w Kostrzynie nad Odrą w rejonie ulic: Sportowej, Prostej i 
Ogrodowej (druk nr 11), 

l) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania 
na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej oraz wskazania organów lub osób do tego 
uprawnionych (druk nr 12), 

m) zmiany uchwały Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 13), 

n) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok                      
(druk nr 14), 

o) rozpatrzenia skargi Pana Zygmunta Bednarza(druk nr 15). 
p) Przystąpienia Miasta Kostrzyn nad Odrą do projektu systemowego 

„Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania uczniów klas I-III szkół 
podstawowych” w ramach Priorytetu IX, Poddziałania 9.1.2 Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki (druk nr 16),  

q) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 r. (druk nr 17), 
r)  przyznania Medalu Pamiątkowego „Za zasługi dla Miasta Kostrzyn nad Odrą ”            

(druk nr 18), 
8. Interpelacje i wnioski radnych. 
9. Sprawy różne. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz o godz. 14.00 dokonał 
otwarcia obrad sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz  Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 

 
Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zgłosił autopoprawkę do porządku obrad sesji, 
polegającą na wprowadzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 
korzystania z cmentarza komunalnego (druk nr 4a), który uwzględnia wnioski Komisji 
Rady Miasta. 
 
Na obrady sesji doszedł Radny M. Kunt, a więc stan Rady liczył 13 radnych. 
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W związku z tym, iż nie zgłoszono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad sesji, 
Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do realizacji  kolejnego punktu, tj. przyjęcia 
protokołu  z ostatniej sesji Rady Miasta.  
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 
XLV/10 z  7 października 2010 r. 
Protokół został przyjęty, za jego przyjęciem głosowało 11 radnych, 2 radnych 
wstrzymało się od głosowania.   
 
Ad. 2 - Sprawozdanie z kadencji Rady Miasta 2006-2010. 
 
  Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz przedstawił sprawozdanie z 
kadencji Rady Miasta 2006-2010 (sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
 
 
Ad. 3 - Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miasta w latach 2006-2010. 
 
  Sprawozdanie z pracy Komisji Spraw Społecznych w latach 2006-2010 
przedstawił Przewodniczący Komisji A. Bogdański (sprawozdanie stanowi załącznik 
nr 3 do protokołu). 
 
Przewodniczący Komisji P. Tadla przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów w latach 2006-2010 (sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 
do protokołu). 
 
 
  
Ad. 4 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 7 października 2010 r. do             

4 listopada 2010 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt  (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
 
Na obrady sesji doszedł Radny R. Andrys, a więc stan Rady liczył 14 radnych. 
 
Ad. 5 - Zapoznanie się z planami inwestycyjnymi w ramach K-S SSE.  
 
 
Informację na temat funkcjonowania i planów inwestycyjnych Kostrzyńsko-Słubickiej 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej w formie audiowizualnej przedstawił Pan Andrzej 
Kail- manager projektów inwestycyjnych w K-S SSE (informacja pisemna  stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu). 
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Radny R. Andrys zwrócił się o przybliżenie informacji na temat inwestora 
hiszpańskiego, który miał rozpocząć działalność na terenie Stefy w zakresie produkcji 
biopaliw. 

Pan A. Kail wyjaśnił, iż firma Green Source złożyła niezbędne dokumenty w celu 
uzyskania pozwolenia na budowę. Faktem jest, że firma ma problemy ze 
sfinalizowaniem  projektu, ponieważ od 6 lat prowadzi starania w tym celu, ale z 
każdym miesiącem proces ten zmierza w dobrym kierunku. Tereny pod inwestycję, 
zarówno miejskie , jaki strefy na obszarze K-S SSE są przygotowane do sprzedaży. W 
związku z powyższym można się spodziewać, że w ciągu najbliższych miesięcy 
proces inwestycyjny zostanie zakończony.  

Radna M. Nowakowska zwróciła się z pytaniem, czy istnieje możliwość, aby w 
nowopowstających zakładach na terenie strefy w pierwszej kolejności zatrudniono 
mieszkańców Kostrzyna nad Odrą? Radna zapytała również, gdzie można składać 
podania o pracę do planowanych zakładów w strefie ? 

Pan A. Kail wyjaśnił, iż w zakładach na terenie strefy zatrudniani są przede wszystkim 
mieszkańcy Kostrzyna. Natomiast nie ma możliwości wpływania na inwestora w tym 
zakresie, ale zawsze prowadzone są rozmowy o preferowaniu zatrudniania lokalnych 
pracowników. Ponadto ustawa o ochronie danych osobowych wprowadziła zakaz 
przyjmowania podań o pracę przez Zarząd K-S SSE, a więc wnioski należy składać 
bezpośrednio do firm. 

 
Ad. 6 - Informacja na temat budowy Regionalnego Centrum Edukacji 
Ponadgimnazjalnej w Kostrzynie nad Odrą. 
 
 Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, iż na obrady sesji  nie 
przybył przedstawiciel Starostwa Powiatowego, a Radni otrzymali, w formie pisemnej, 
informację  na temat budowy Regionalnego Centrum Edukacji Ponadgimnazjalnej w 
Kostrzynie nad Odrą. W związku z tym, iż nie zgłoszono zapytań dotyczących 
powyższego tematu, Przewodniczący Rady M. Tatarewicz przystąpił do realizacji 
kolejnego punktu obrad. (informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 
 
 
 
Ad. 7 - Podjęcie uchwał w sprawach : 
 
Obrady sesji opuściła Radna B. Gęzikiewicz, a więc stan Rady liczył 13 radnych. 
 
a) przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Kostrzynie nad Odrą na rok 
2011 (druk nr 1),  

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” – podjęła Uchwałę Nr XLVI/361/10,  która 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
b) przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Programu Przeciwdziałania Narkomani, Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie oraz Programu Ochrony i Promocji Zdrowia, na rok 2011                      
(druk nr 2), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/362/10,  która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
c) uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych (druk nr 3), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/363/10,  która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Obrady sesji przybyła Radna B. Gęzikiewicz, a więc stan Rady liczył 14 radnych. 
 
 
d) przyjęcia regulaminu korzystania z cmentarza komunalnego (druk nr 4), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/364/10,  która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
e) określenia liczby przeznaczonych do wydania w 2011 roku nowych licencji na 

wykonanie transportu drogowego taksówką (druk nr 5), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/365/10,  która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
f) ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 6), 
 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż Komisje Rady Miasta nie 
opiniowały projektu uchwały ze względu na wątpliwości w zakresie możliwości  
udzielenia pomocy podmiotom, o których dyskutowano. Przewodniczący nadmienił,  
iż na posiedzeniu Komisji zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały zaproponowano 
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podwyższenie o 1 grosz podatek od gruntów dla pozostałych, w tym zajętych na 
prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje 
pożytku publicznego - od 1 m2 powierzchni.  W związku z powyższym przeanalizował 
stawki podatku od gruntów na przestrzeni ostatnich czterech lat, które co roku 
podwyższane były o 1 grosz, a w konsekwencji wzrost wyniósłby (przy przyjęciu 19 
groszy za metr kwadratowy) 26%. Przewodniczący zwrócił się o przedstawienie 
skutków finansowych dla budżetu miasta, gdyby w tej pozycji utrzymano stawkę 
podatku na poziomie 2010 roku, czyli 18 groszy.  

 

Skarbnik Miasta J. Rapacz wyjaśniła, że dochody z tytułu podatku od gruntów 
pozostałych przy stawce 19 groszy wyniosą około 15-16 tys. zł. 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zgłosił wniosek formalny, aby w § 1 pkt. 4b) 
stawka podatku wynosiła 18 groszy, czyli na poziomie roku bieżącego.  

 

Radna S. Martynowicz zwróciła się z pytaniem, czy sprawa Pani Flader poruszana na 
posiedzeniu Komisji, a dotycząca możliwości obniżenia podatku dla branży 
budowlanej była omawiana przez Burmistrza i jakie w tej sprawie poczyniono 
ustalenia ? 

  

Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż przeprowadził rozmowę z Panią Flader, która 
przyjęła do wiadomości informację o formach pomocy przedsiębiorcom w zakresie 
podatku od nieruchomości, co również przedłożone na piśmie Radnym. Burmistrz 
stwierdził, iż z formalnego punktu nie ma przeciwwskazań, aby przedsiębiorcom z 
branży budowlanej ustalić niższe stawki podatku. Dodał, iż każdy podmiot 
gospodarczy ma możliwość zarejestrowania rozszerzenia prowadzonej działalności o 
branżę budowlaną, mimo, iż zajmuję się inną dziedziną. Burmistrz był zdania, iż                  
16 tys. zł. odprowadzane do budżetu miasta przez wspomnianą  firmę, nie  powinno 
stanowi zagrożenia dla jej funkcjonowania. 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zgłosił wniosek, aby w § 1 pkt. 4b) otrzymał 
brzmienie : „pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 
działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego - od 
1 m2 powierzchni - 0,18 zł.” 

Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 10 radnych, 4 radnych 
wstrzymało się od głosowania. 

  
Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” – podjęła Uchwałę Nr XLVI/366/10,  która 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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g) ustalenia wysokości stawek opłaty targowej (druk nr 7), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, 1 „przeciwnym”, w „wstrzymującym się” – podjęła Uchwałę Nr XLVI/367/10,  
która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
h) ustalenia opłaty od posiadania psów (druk nr 8), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/368/10,  która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 
i) określania wysokości stawek podatku od środków transportowych (druk nr 9) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/369/10,  która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
j)  stwierdzenia zgodności projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Kostrzynie nad Odrą w rejonie ulic: Sportowej, 
Prostej i Ogrodowej, z ustaleniami studium (druk nr 10), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/370/10,  która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Obrady sesji opuściła Radna B. Gęzikiewicz, a więc stan rady liczył 13 radnych. 
 
k) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w Kostrzynie nad Odrą w rejonie ulic: Sportowej, Prostej i Ogrodowej 
(druk nr 11), 

 
Główny projektant planu Pani Jagoda Drynkorn zaprezentowała plan 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Kostrzynie nad Odrą w 
rejonie ulic: Sportowej, Prostej i Ogrodowej. 
 

Naczelnik Wydz. GPiOI Pani M. Kraszewska zaproponowała, aby w § 20 stawkę 
procentową, wynikającą ze wzrostu wartości nieruchomości dla obszaru objętego 
planem ustalić w wysokości 1 %. 
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W związku z tym, iż nie zgłoszono innych propozycji, Przewodniczący Rady M. 
Tatarewicz poddał pod głosowanie stawkę procentową, wynikającą ze wzrostu 
wartości nieruchomości dla obszaru objętego planem w wysokości 1 %.  

Rada Miasta 13 głosami „za” przyjęła stawkę procentową w wysokości 1 %.  

Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/371/10,  która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 
l) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na 

raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej oraz wskazania organów lub osób do tego 
uprawnionych (druk nr 12), 

 
Na obrady sesji przybyła Radna B. Gęzikiewicz, a więc stan rady liczył 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/372/10,  która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
 
m) zmiany uchwały Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie uchwalenia 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 13), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/373/10,  która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
 
n) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok                      

(druk nr 14), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/374/10,  która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
o) rozpatrzenia skargi Pana Zygmunta Bednarza(druk nr 15). 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/375/10,  która stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
p) Przystąpienia Miasta Kostrzyn nad Odrą do projektu systemowego 

„Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania uczniów klas I-III szkół 
podstawowych” w ramach Priorytetu IX, Poddziałania 9.1.2 Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki (druk nr 16),  

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/376/10,  która stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
q) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 r. (druk nr 17), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr XLVI/377/10,  która stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
 
r)  przyznania Medalu Pamiątkowego „Za zasługi dla Miasta Kostrzyn nad Odrą ”            

(druk nr 18), 
 
Przewodnicząca Kapituły Medalu Pani Stefania Martynowicz przedstawiła protokół z 
posiedzenia Kapituły Medalu z 27 października 2010 r., na którym Kapituła Medalu 
rozpatrywała 7 wniosków o przyznanie Medalu. Kapituła Medalu w wyniku 
głosowania pozytywnie zaopiniowała 6 wniosków o przyznanie Medalu 
Pamiątkowego „Za zasługi dla Miasta  Kostrzyn nad Odrą” dla : 

1) Zespołu Śpiewaczego „Drzewiczanie”, 
2) Kostrzyńskiej Orkiestry Dętej, 
3) Pana Mariana Pezowicza, 
4) Pana Stefana Świercza, 
5) Pana Romana Dziducha, 
6) Pana Jensa Lawrenz. 

 
 Radna A. Bajor zwróciła się o przedstawienie sylwetki Pana Jensa Lawrenza. 
 
Dyrektor KCK Pan Z. Garczarek wnioskodawca przyznania Medalu wyjaśnił, iż Pan J. 
Lawrenz jest szefem ośrodka kultury FRIZZ w Selow. Od 2002 roku współpracuje z 
KCK przy organizacji wspólnych polsko-niemieckich imprezy kulturalnych na terenie 
Kostrzyna. Jest partnerem projektów artystycznych dofinansowanych ze środków Unii 
Europejskiej oraz Fundacji Współpracy Polsko Niemieckiej, takie jak „Kostrinella”, 
ubiegłoroczne Dni Kostrzyna, „Sztuka na granicy”, obozy młodzieżowe, spotkania 
młodzieży polskiej i niemieckiej. Od początku Przystanku Woodstock zajmuje się 
promocją tej imprezy po stronie niemieckiej. Jest człowiekiem, który sympatyzuje z 
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Kostrzynem i jego mieszkańcami, angażując się w organizację  wielu imprez i 
spotkań, dotyczących współpracy Kostrzyna i miasta Seelow. 
Burmistrz Miasta A. Kunt dodał, iż kilka lat temu za owocną współpracę FRIZZ w 
Seelow i KCK w Kostrzynie nad Odrą otrzymano nagrodę Eurodystryktu Oderland 
Nadodrze „Syrenkę-Odernixe”. 
 
Radna A. Bajor prosiła o przedstawienie zasług Pana Stefana  Świercza i Pana 
Mariana Pezowicza. 
 
Burmistrz A. Kunt stwierdził, iż warto jest również zauważać osoby, którym nie 
można przypisać osiągnięć udokumentowanych na papierze. Taką osobą jest Pan 
Stefan Świercz – mieszkaniec Kostrzyna, rozpoznawalny wśród społeczności lokalnej, 
który od ponad 50 lat strzyże, wykonuje zawód fryzjera.  Natomiast Pan Marian 
Pezowicz jest Przewodniczącym Koła Związku Sybiraków, który aktywnie działa w 
organizacji pozarządowej, propagując wśród młodego pokolenia wartości 
patriotyczne. 
 
 
 
Ad. 8  - Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatrewicz przedstawił pismo Radnej S. Martynowicz oraz 
Radnego K. Wojtala w sprawie wystąpienia do Rady Powiatu i Zarządu Powiatu o 
nieodpłatne przekazanie budynku dydaktycznego, internatu i sali gimnastycznej  
Zespołu Szkół w Kostrzynie nad Odra we wrześniu 2011 r. Przewodniczący Rady 
stwierdził, iż w tej sprawie Rada Miasta powinna zająć stanowisko, aby w imieniu 
Radnych wystąpiono z pismem w tej sprawie. 
 
Radna S. Martynowicz zaproponowała przeprowadzenie dyskusji w celu 
sformułowania treści pisma. Radna stwierdziła, iż Powiat dotychczas sprzedawał 
majątek, który znajdował się na terenie miasta Kostrzyna, czyli szpital, przychodnię                   
za niewielkie pieniądze, a więc należałoby się spodziewać, że obiekty szkoły też będą 
sprzedane. Radna S. Martynowicz była zdania, iż wniosek jest zasadny, ponieważ 
obiekty szkoły, internatu będą przydatne miastu. W związku z powyższym, należy 
powziąć starania o ich przekazanie i powiadomić Radę Powiatu o takim zamiarze, w 
zamian za sfinansowanie budowy szkoły, poręczenie i spłacanie kredytu, a także 
dofinansowanie innych inwestycji powiatowych. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, iż jest to wniosek zaplanowany do wykonania w 
najbliższych latach, z tym, że należałoby najpierw określić przeznaczenie tych 
obiektów, wyłącznie na cele użyteczności publicznej.  W związku z powyższym 
występując do Powiatu o nieodpłatne przekazanie obiektów należy sprecyzować cel 
ich przeznaczenia.  
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Radna S. Martynowicz stwierdziła, iż budynek internatu jest niezbędny jako baza 
noclegowa dla młodzieży i sportowców, a budynek dydaktyczny na pewno zostanie 
zagospodarowany na cele potrzebne dla miasta. 
 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zaproponował sformułowanie w imieniu 
Rady Miasta wniosku o nieodpłatne przekazanie we wrześniu 2011 r. budynku 
dydaktycznego, internatu i sali gimnastycznej Zespołu Szkół w Kostrzynie nad Odrą 
na cele publiczne. Natomiast konkretne wskazanie przeznaczenia tych obiektów na 
cele publiczne zostanie przedstawione w kolejnej korespondencji Rady Miasta.  
 
Rada Miasta 14 głosami „za” przyjęła powyższą propozycję. 
 
 
Ad. 9 - Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się z pytaniem, w jaki sposób będzie 
przebiegała procedura uchwalenia budżetu miasta, w związku z tym, iż kadencja Rady 
Miasta kończy się 12 listopada br., a kolejna Rada Miasta rozpocznie pracę na 
początku grudnia br.? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że zgodnie z przepisami do 15 listopada br. 
projekt budżetu miasta zostanie przekazany do Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz 
do Biura Rady Miasta. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz przedstawił informację, tj.:  
1) Burmistrza Miasta o otrzymanych oświadczeniach majątkowych pracowników 
Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, instytucji kultury, 
osób zarządzających gminnymi osobami prawnymi, które zostały złożone w terminie i 
przekazane Naczelnikom Urzędów Skarbowych w Gorzowie Wlkp., Sulęcinie i 
Myśliborzu w celu ich analizy. 
 
2) Wojewody Lubuskiego z analizy oświadczeń majątkowych za 2009 rok i 2010 r. 
składanych na dwa miesiące przez upływem kadencji przez Burmistrza Miasta 
Andrzeja Kunta i Przewodniczącego Rady Miasta Marka Tatarewicza.  
 
Radny P. Tadla zwrócił uwagę, iż na ulicy Jagiellońskiej należy rozwiązać problem z 
odbiorem nadmiaru wody, gdyż w wyniku opadów tworzą się duże kałuże.   
 
Radna M. Nowakowska zapytała się, czy w związku prowadzonymi pracami 
remontowymi na  Placu Wojska Polskiego organizacja imprezy sylwestrowej na 
powietrzu odbędzie się w innym miejscu? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt odpowiedział, iż w tym roku nie ma miejsca i możliwości 
zorganizowania zabawy sylwestrowej na powietrzu. 
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Radny A. Bogdański zwrócił się z pytaniem dotyczącym terminu wykonania bieżni 
tartanowych.    
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż przetarg wygrał wykonawca z Warszawy, z 
którym została podpisana umowa na  wykonanie bieżni do 29 października br.            
W związku z tym, iż termin nie został dotrzymany wykonawca został poinformowany 
o naliczaniu karnych odsetek.  Wykonawca twierdzi, iż prace nie mogły być 
prowadzone ze względu na niesprzyjające warunki atmosferyczne, dlatego też 
wystąpił o zmianę warunków umowy i przedłużenie terminu do 15 listopada br.   
 
W związku z tym, że porządek obrad XLVI sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zamknął obrady 
o godzinie 17.15. 
 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Marek Tatarewicz 
 
 
 


